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NOTIFICATION
	1.
	Member to Agreement notifying: UNITED STATES
If applicable, name of local government involved:  

	2.
	Agency responsible:  Environmental Protection Agency (EPA)

	3.
	Products covered (provide tariff item number(s) as specified in national schedules deposited with the WTO; ICS numbers should be provided in addition, where applicable):  Barley, beets, corn, cotton, oats, rice, safflower, sorghum and wheat.

	4.
	Regions or countries likely to be affected, to the extent relevant or practicable: Any US trade partners.

	5.
	Title, language and number of pages of the notified document: Notice.  2-(Thiocyanomethylthio)benzothiazole Risk Assessment; Notice of Availability (Available in English, 3 pages).

	6.
	Description of content: This notice announces the availability of EPA's risk assessment, preliminary risk reduction options, and related documents for the pesticide 2-(Thiocyanomethylthio)benzothiazole (TCMTB), and opens a public comment period on these documents. The public also is encouraged to suggest risk management ideas or proposals to address the risks identified.
TCMTB products are used in commercial/institutional premises, and residential and public access areas as a wood preservative, microbiocide/microbiostat, bacteriocide/bacteriostat, industrial materials preservative, and slimicide.  TCMTB is also used as a fungicide for farm seed treatment. 

As an antimicrobial pesticide, TCMTB is used largely as a wood preservative for antisapstain control. It is also used as a microbiocide/microbiostat and bacteriocide/bacteriostat in industrial processes and water systems (e.g., pulp and paper mill systems, sewage systems), as well as in industrial materials as a preservative (e.g., pulp/paper products, leather products and hides, latex, wallpaper). As an agricultural pesticide, TCMTB is used for seed treatment of crops (e.g., barley, oats, rice, wheat, safflower, cotton, sugar beets). TCMTB has 23 tolerances for use as a fungicide on barley, beets, corn, cotton, oats, rice, safflower, sorghum and wheat.  However, all agricultural uses will be canceled by the technical registrant with the exception of barley, oat, rice, wheat, safflower, cotton and sugar beets; these uses will be supported by two end-use registrants. Presently, there are 45 registered products containing TCMTB as an active ingredient and 4 pending products. The technical registrant of TCMTB will be canceling 25 TCMTB uses and 11 TCMTB products. The Agency's risk assessment identified residential, occupational and ecological risks of concern for some exposure scenarios. The Agency is interested in receiving any information that could assist in refining the risk assessment.

EPA is providing an opportunity, through this notice, for interested parties to provide comments and input on the Agency's risk assessment for TCMTB.

	7.
	Objective and rationale: [ X ] food safety, [   ] animal health, [ X ] plant protection,

[ X ] protect humans from animal/plant pest or disease, [   ] protect territory from other damage from pests  

	8.
	International standard, guideline or recommendation:

[   ] Codex Alimentarius Commission, [   ] World Organization for Animal Health (OIE), [   ] International Plant Protection Convention, [ X ] None

If an international standard, guideline or recommendation exists, give the appropriate reference and briefly identify deviations:  

	9.
	Relevant documents and language(s) in which these are available: Federal Register: 26 April 2006 (Volume 71, Number 80), Pages 24677-24679.

http://www.epa.gov/fedrgstr/EPA-PEST/2006/April/Day-26/p6300.htm，Available in English.

	10.
	Proposed date of adoption: Not specified.

	11.
	Proposed date of entry into force: N/A – this is a notice of availability and may or may not result in a future regulatory action.  A notice invites the public to submit additional scientific information and comments to the Agency.

	12.
	Final date for comments: Members are encouraged to submit their comments by 26 May 2006 if possible.
Agency or authority designated to handle comments: [   ] National notification authority, [ X ] National enquiry point, or address, fax number and E-mail address (if available) of other body:  

Antimicrobials Division (7510C), Office of Pesticide Programs, Environmental Protection Agency, 1200 Pennsylvania Ave., NW., Washington, DC 20460-0001

	13.
	Texts available from:  [ X ] National notification authority, [   ] National enquiry point, or address, fax number and E‑mail address (if available) of other body:  

Ms Deborah Thompson, Acting, United States SPS National Notification Authority, USDA Foreign Agricultural Service, Food Safety & Technical Services Division, Stop 1027, Washington D.C. 20250.  Tel:  202-720-4051;  Fax:  202-690-0677;  E-mail:  fstsd@fas.usda.gov
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通  报

	1.
	通报发布方: 美国
适用时，列出涉及的地方政府名称:

	2.
	负责机构: 美环保署(EPA)

	3.
	所覆盖产品(提供在WTO备案的国家目录中指定的关税条目号；如可能，可另提供国际商品系统编号(ICS)：大麦、甜菜、玉米、棉花、燕麦、稻谷、红花、高粱及小麦

	4.
	只要相关或可行，可能受影响的地区或国家: 任何美国贸易伙伴。

	5.
	通报文件的标题、语言及页数: 通知：2-(Thiocyanomethylthio)benzothiazole风险评估；可提供通知。(提供英文，3页)

	6.
	内容简述: 本通知宣布可提供EPA有关杀虫剂2-(Thiocyanomethylthio)benzothiazole (TCMTB)的风险评估、初步风险降低可选方案及相关文件，并对这些文件启动公众评议期。欢迎公众就指定的风险提出风险管理想法或建议。TCMTB产品用于商业/公共设施及住宅和公众场所作为木材防腐剂、微生物杀菌剂/微生物抑菌剂、杀菌剂/抑菌剂、工业材料防腐剂及杀黏菌剂使用。TCMTB还用于农场种子处理的杀真菌剂。作为杀菌剂，TCMTB广泛作为木材防腐剂用于防脱色。它还用于工业加工及水处理系统的微生物杀菌剂/微生物抑菌剂及杀菌剂/抑菌剂(例如：纸浆及造纸厂设备，排污系统)及工业材料防腐剂(例如：纸浆/纸张产品、皮质品及皮毛、乳胶、墙纸)。作为农业杀虫剂，TCMTB用于农作物种子处理(例如：大麦、燕麦、稻子、小麦、红花、棉花、甜菜)。作为大麦、甜菜、玉米、棉花、燕麦、稻子、红花、高粱及小麦的杀真菌剂，TCMTB有23项残留限量。但除大麦、燕麦、稻谷、小麦、红花、棉花及甜菜外，技术注册人将取消所有农业用途；这些用途由两个最终用途注册人支持。目前，有45种注册产品含TCMTB作为活性成分，未确定产品有4种。TCMTB技术注册将取消25种TCMTB用途，及11种TCMTB产品。环保署风险评估确定了涉及家用、职业及生态风险的某些暴露风险。对于收到的任何有助于改进风险评估的信息，EPA均有兴趣。EPA借本通知，向相关人士提供评议机会，以便就TCMTB风险评估向本署提供相关信息。

	7.
	目标与理由: [ X ]食品安全，[  ]动物健康，[ X ]植物保护，[ X ]保护人类免受动/植物有害生物的危害，[  ]保护国家免受有害生物的其它危害: 

	8.
	国际标准、指南或要求:

[  ] 食品法典委员会，[  ] 国际兽医局，
[  ] 国际植物保护公约，[ X ] 无
如已制定国际标准、指南或建议，提供适当的参考信息并简要说明与其不同之处: 

	9.
	可提供的相关文件及文件语种: 联邦纪事：2006年4月26日(第71册，第80号，第24677-24679页) http://www.epa.gov/fedrgstr/EPA-PEST/2006/April/Day-26/p6300.htm (提供英文)。

	10.
	拟批准日期: 未提供。这是一份可提供通知。将来是否会形成法规措施尚不能肯定。本通知邀请公众向本署提供补充科学信息及评议。

	11.
	拟生效日期：未说明 

	12.
	意见反馈截止日期: 如可能，希望各成员于2006年5月26日或之前提交评议。
负责处理反馈意见的机构: [  ] 国家通报机构，[ X ]国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 
Antimicrobials Division (7510C),

Office of Pesticide Programs, 

Environmental Protection Agency, 

1200 Pennsylvania Ave., NW., 

Washington, DC 20460-0001

	13.
	文本可从以下机构得到: [ X ]国家通报机构，[  ] 国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供):
Ms. Deborah Thompson, 
Acting, United States SPS National Notification Authority, 
USDA Foreign Agricultural Service, 
Food Safety & Technical Services Division, 
Stop 1027, Washington D.C. 20250.  
Tel: 202-720-4051; Fax: 202-690-0677;  
E‑mail:  fstsd@fas.usda.gov


